
           
 
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΦΩΚΙΔΑΣ                                              
ΔΗΜΟΣ ΔΕΛΦΩΝ                                          
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ                                         
         _____  
                            

ΕΙΣΗΓΗΣΕΙΣ  ΘΕΜΑΤΩΝ  ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
(27ης     Ιουνίου   2024) 

------- 
ΗΜΕΡΗΣΙΑ  ΔΙΑΤΑΞΗ 

 

ΘΕΜΑ 1ο : 
«Δοκιμαστική λειτουργία αποχετευτικού συστήματος Κοινότητας Κίρρας» 
«Ζητώ ενημέρωση από την Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Δελφών και συγκεκριμένα 
από την υπεύθυνη Αντιδήμαρχο κ. Αθηνά Χριστοδούλου για την υπηρεσία της δοκιμαστικής 
λειτουργίας της αποχέτευσης της Κίρρας. Έχει δοθεί παράταση επτά μηνών και αν και 
διανύουμε τον πέμπτο μήνα δεν έχει γίνει απολύτως τίποτα 
(κ. Σωτήριος Σωτηρόπουλος, Δημ. Σύμβουλος). 

 
ΘΕΜΑ 2ο:   

«Βελτίωση αγροτικής οδοποιϊας» 

Παρακαλούμε, όπως μας ενημερώσετε αν πραγματοποιείται έργο βελτίωσης αγροτικής 

οδοποιίας στο Γαλαξίδι. 

Σε ποιες αγροτικές οδούς πρόκειται να γίνουν παρεμβάσεις. 

Με τι πόρους πραγματοποιείται. 

Έχουν ληφθεί οι απαραίτητες αδειοδοτήσεις και από πού. 

Αν ισχύουν τα παραπάνω, παρακαλώ όπως μας προσκομίσετε αντίγραφο της μελέτης και 

της σύμβασης με τον εργολάβο. 

(κ. Αθανάσιος Τσονάκας, Δημ. Σύμβουλος). 
 

 
ΘΕΜΑ 3ο: 
Ο Δήμος Δελφών προμηθεύτηκε τρία ηλεκτρικά σάρωθρα μέσω του προγράμματος 

"Προμήθεια ηλεκτρικών οχημάτων Δήμου Δελφών". (αξία 802.032 ευρώ πλέον ΦΠΑ) 

 'Εχουν τα παραληφθέντα σάρωθρα σύστημα κλιματισμού ΝΑΙ ή OXI; 

(κ. Ευστάθιος  Κάππος, Δημ. Σύμβουλος) 

 

ΘΕΜΑ 4ο: 

Ερώτηση για  ατέλειες στο δημοτικό στάδιο Άμφισσας και ενώ έχουν πρόσφατα 

πραγματοποιηθεί κατασκευαστικές εργασίες στο ταρτάν του σταδίου.  

(κ. Μαρίνος Λύτρας, Δημ. Σύμβουλος) 

 

ΘΕΜΑ  5ο: 

Ερώτηση για θέματα πυροπροστασίας στην Δ.Ε. Δελφών  

(κ. Κρυσταλλία Κώνστα, Δημ. Σύμβουλος). 

 

 



ΘΕΜΑ  6ο: 

4) Ερώτηση για ήδη εκτυπωμένα τουριστικά φυλλάδια Δήμου Δελφών  

(κ. Αλέξανδρος Κυριακίδης, Δημ. Σύμβουλος). 

 

ΘΕΜΑ 7ο: 

1.     Ποιο είναι το σχέδιο αντιπυρικής προστασίας του δήμου που άπτεται των 

αρμοδιοτήτων σας και πως προχωρά η υλοποίησή του; 

2.     Ποιος είναι ο σχεδιασμός ώστε σε περίπτωση κινδύνου να υπάρχει τρόπος διαφυγής 

και οργανωμένο σχέδιο εκκένωσης για παιδιά, ηλικιωμένους, άλλες ευαίσθητες ομάδες 

συνανθρώπων μας από οικισμούς που μπορούν εύκολα να εγκλωβιστούν; 

3.     Πόσα χιλιόμετρα αγροτικής οδοποιίας καθαρίστηκαν σε κάθε Δημοτική Ενότητα, 

έχουν ολοκληρωθεί οι εργασίες καθαρισμού; 

4.     Τί μέτρα έχουν παρθεί για τον καθαρισμό περιοχών υψηλής επικινδυνότητας, όπως 

άτυπες χωματερές, ακαθάριστους ελεύθερους χώρους, περιοχές γύρω από χωριά και 

πόλεις του δήμου; 

5.     Τί πυροσβεστικά οχήματα, υδροφόρες διαθέτει ο δήμος για την αντιπυρική περίοδο, 

πως στελεχώνονται, είναι όλα τους λειτουργικά; 

6.     Σε σχέση με την ΚΥΑ με την οποία το κράτος μεταθέτει την ευθύνη της προστασίας των 

σπιτιών, σε περίπτωση πυρκαγιάς στο δάσος, στους ίδιους τους κατοίκους, τι προτίθεστε 

να κάνετε ώστε να μην φορτωθούν με νέα έξοδα εκατοντάδες δημότες; 

(κ. Ευστάθιος Λεοντίου, Δημ. Σύμβουλος). 
 
ΘΕΜΑ 8ο: 
Ποια είναι η εκτίμηση του Δημάρχου του Δ.Δελφών για εισροή νέων χρηματικών 
κεφαλαίων στο Δήμο για τα έτη 2024-2025  για μελέτες – κατασκευές καθώς και για 
ολοκλήρωση ημιτελών έργων. 
(κ. Μανώλης Φωστιέρης, Πρόεδρος Κοινότητας Σερνικακίου). 
                                                             _____________________ 
  



ΘΕΜΑ 1ο : 
«Δοκιμαστική λειτουργία αποχετευτικού συστήματος Κοινότητας Κίρρας» 
 
 
«Ζητώ ενημέρωση από την Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Δελφών και συγκεκριμένα 
από την υπεύθυνη Αντιδήμαρχο κ. Αθηνά Χριστοδούλου για την υπηρεσία της δοκιμαστικής 
λειτουργίας της αποχέτευσης της Κίρρας. Έχει δοθεί παράταση επτά μηνών και αν και 
διανύουμε τον πέμπτο μήνα δεν έχει γίνει απολύτως τίποτα 
(κ. Σωτήριος Σωτηρόπουλος, Δημ. Σύμβουλος). 
  



ΘΕΜΑ 2ο:   

«Βελτίωση αγροτικής οδοποιϊας» 

 

 

Παρακαλούμε, όπως μας ενημερώσετε αν πραγματοποιείται έργο βελτίωσης αγροτικής 

οδοποιίας στο Γαλαξίδι. 

Σε ποιες αγροτικές οδούς πρόκειται να γίνουν παρεμβάσεις. 

Με τι πόρους πραγματοποιείται. 

Έχουν ληφθεί οι απαραίτητες αδειοδοτήσεις και από πού. 

Αν ισχύουν τα παραπάνω, παρακαλώ όπως μας προσκομίσετε αντίγραφο της μελέτης και 

της σύμβασης με τον εργολάβο. 

(κ. Αθανάσιος Τσονάκας, Δημ. Σύμβουλος). 
  



ΘΕΜΑ 3ο: 
Ο Δήμος Δελφών προμηθεύτηκε τρία ηλεκτρικά σάρωθρα μέσω του προγράμματος 

"Προμήθεια ηλεκτρικών οχημάτων Δήμου Δελφών". (αξία 802.032 ευρώ πλέον ΦΠΑ) 

 'Εχουν τα παραληφθέντα σάρωθρα σύστημα κλιματισμού ΝΑΙ ή OXI; 

(κ. Ευστάθιος  Κάππος, Δημ. Σύμβουλος) 

                                                      ___________________ 

 

Στο έργο με τίτλο "Προμήθεια Ηλεκτρικών Οχημάτων Δήμου Δελφών" ο Δήμος 

προμηθεύτηκε τρία ηλεκτρικά σάρωθρα αξίας 802.032 ευρώ πλέον ΦΠΑ. 

Στις ΤΕΧΝΙΚΕΣ ΠΡΟΔΙΑΓΡΑΦΕΣ των οχημάτων και συγκεκριμένα στην σελίδα 10 αναφέρεται: 

...Τα παρακάτω στοιχεία θεωρούνται ουσιώδη και απαράβατα, επί ποινή αποκλεισμού. 

Ένα από τα στοιχεία που θεωρείται ουσιώδες και απαράβατο είναι πως κάθε σάρωθρο θα 

διαθέτει σύστημα κλιματισμού στην καμπίνα του, ώστε να εξασφαλίζεται η θερμική άνεση 

και οι ιδανικές συνθήκες οδήγησης και χειρισμού από τον χειριστή.(Σελ. 12). 

 

Ερωτώ. 

 Έχουν τα παραληφθέντα σάρωθρα σύστημα κλιματισμού ΝΑΙ ή ΟΧΙ; 

Αν τα ηλεκτρικά σάρωθρα δεν έχουν σύστημα κλιματισμού γιατί δεν εφαρμόσατε τον 

απαράβατο όρο της διακήρυξης για αποκλεισμό του συγκεκριμένου προμηθευτή και 

παραλάβατε τα ηλεκτρικά οχήματα;  

 

  



ΘΕΜΑ 4ο: 

Ερώτηση για  ατέλειες στο δημοτικό στάδιο Άμφισσας και ενώ έχουν πρόσφατα 

πραγματοποιηθεί κατασκευαστικές εργασίες στο ταρτάν του σταδίου.  

(κ. Μαρίνος Λύτρας, Δημ. Σύμβουλος) 

                                                              ____________________ 

 

Σε δημοσίευση μου στις 28 Σεπτεμβρίου 2023 λίγο πριν τα εγκαίνια του σταδίου σε 
μέσο κοινωνικής δικτύωσης είχα αναφέρει τα παρακάτω : 
 
“ Με χαρά μέσω διαδικτύου ενημερώθηκα για την τέλεση εγκαινίων αλλά και διεξαγωγής 
αγώνων κ12 και κ14. Στην ανακοίνωση αναφέρεται βέβαια ότι το έργο εκτελέστηκε σύμφωνα 
με τις προδιαγραφές της Γ.Γ.Α. Ένα έργο της προηγούμενης δημοτικής αρχής το οποίο όμως 
άργησε υπερβολικά να εκτελεστεί από την σημερινή. Το θετικό όμως είναι ότι σήμερα έχουμε 
ένα πολύ καλό προπονητήριο στίβου που πλέον μπορούν να γίνονται και επίσημοι αγώνες 
μικρών κατηγοριών. 
 
Αδιαμφισβήτητα είναι ένα όνειρο που είχαμε όλοι οι αθλητές που τρέχαμε στην 
κεραμιδοσκονη και στην λάσπη. Φαντάζομαι και ελπίζω ότι η τεχνική υπηρεσία δεν έχει 
ακόμη παραλάβει οριστικά το έργο γιατί υπάρχουν ατέλειες οι οποίες πρέπει να φτιαχτούν. 
Είμαι υποχρεωμένος να επισημάνω ότι το ταρτάν είναι προβληματικό σε τουλάχιστον 
τέσσερα σημεία αλλά υπάρχουν και εμφανείς αστοχίες με κίνδυνο τραυματισμού. 
 
Αστοχίες εντοπίζονται και στο καπάκι (1) ύδρευσης το οποίο έχει υποχωρήσει και έχουν βάλει 
ένα κουβά στο σημείο μην πέσει κανείς μέσα και σε ορισμένες σχάρες (2) οι οποίες δεν 
εφάπτονται καλά και υποχωρούν εάν κάποιος τις πατήσει με κίνδυνο τραυματισμού και σαν 
επίλυση του προβλήματος έχουν τοποθετηθεί πετρουλες για να μην πέφτουν μέσα οι σχάρες 
και αυτοί που τις πατάνε. 
 
Τα τέσσερα μεν σημεία που αναφέρω παραπάνω είναι τα εξής: 
 
Α) Στο βόρειο "βιραζ" στον (3) πρώτο εσωτερικό διάδρομο δεν υπάρχει καθόλου ελαστικός 
τάπητας παρά μόνο μια απλή επίστρωση με αποτέλεσμα όποιος από τους αθλητές βάλει 
καρφί το λιγότερο που θα πάθει είναι να σπάσει τα καρφιά του αν όχι τα πόδια του. 
 
Β) Σε τουλάχιστον δύο "γωνιές" (4) του στίβου υπάρχουν μπαλώματα - εξογκώματα τα οποία 
μπορούν να δημιουργήσουν διάστρεμμα στους αθλητές. 
 
Γ) Πάλι στο βόρειο σημείο του γηπέδου πριν ξεκινήσει το "βιραζ" κοντά στην τρύπα που έχει 
δημιουργηθεί από την υποχώρηση από το καπάκι των υδραυλικών στους τρείς εξωτερικούς 
διαδρόμους υπάρχει διαφορά ανύψωσης (5) στο σημείο (σκαλοπατακι - σαμαρακι) το οποίο 
είναι άκρος επικίνδυνο για την σταθερότητα των αθλητών. 
 
Δ) Σε τι βατήρα θα πατούν οι αθλητές του μήκους;;;; (6) 
 
Τόσο εγώ προσωπικά αλλά και άλλοι αθλητές και παράγοντες έχουμε ενημερώσει 
προφορικά για αυτές τις ατέλειες ώστε να επισκευαστούν από τον εργολάβο και αναμένουμε 
... 
 
Ευελπιστώ στην ανάπτυξη και ανάδειξη του αθλητισμού στην περιοχή μας αλλά όχι με 
προχειρότητα και βιαστικές κινήσεις για να κόψουμε κορδέλες σε έργα που ακόμη 
ουσιαστικά δεν έχουν ολοκληρωθεί. 



                                                                ______________ 
 
 

Με την δημοσίευση είχα επισυνάψει φωτογραφίες αναλυτικά με τις σημαντικότατες 
αστοχίες του εργολάβου βάζοντας σε παρένθεση τον αριθμό φωτογραφίας . 
 
Η τότε ανάρτηση μου είχε ξεσηκώσει αντιδράσεις από μερικούς δημότες και φορείς ότι 
πρόκειται για προεκλογικές ανακρίβειες από μέρους μου. 
 
Σε συνάντηση που είχα με τον Δήμαρχο 4 – 5 ήμερες ,εντός σταδίου, μετά την ανάρτηση 
μου στο διαδίκτυο με ενημέρωσε ότι δεν έχουν παραλάβει επίσημα και οι οποιεσδήποτε 
αστοχίες θα διορθωθούν από τον εργολάβο σύντομα. Σε ερώτηση μου γιατί ο εργολάβος 
πήρε τα υλικά από το στάδιο μου ανέφερε ότι έγινε μόνο για λογούς καλλωπισμού. 
 
Σε ερώτηση μου προς την διεύθυνση τεχνικών υπηρεσιών δήμου Δελφών από 13/5/2024 
με αριθ. πρωτ. 9765/2024 εάν έχει παραληφθεί επίσημα το έργο τοποθέτησης ελαστικού 
τάπητα δεν πήρα ποτέ απάντηση. 
 
Τελικά, προσκαλούμαι στην συνεδρίαση της δημοτικής επιτροπής την πέμπτη 20/06 για 
την Έγκριση Πρωτοκόλλου Παραλαβής του έργου: «ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΣΥΝΘΕΤΙΚΟΥΤΑΠΗΤΑ 
ΣΤΙΒΟΥ  (ΤΑΡΤΑΝ) ΣΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΤΑΔΙΟ ΑΜΦΙΣΣΑΣ» και με εισήγηση που ήρθε στο mail 
μου τετάρτη 19/6 και ώρα 2:57 μμ (20 ώρες πριν την συνεδρίαση) αναφέρεται ότι η εν 
λόγω Επιτροπή μετέβη στον χώρο κατασκευής του έργου την  19/6/2024, ημέρα  Τετάρτη  
για  να  παραλάβει  τις  εκτελεσθείσες  εργασίες  του  έργου «ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΣΥΝΘΕΤΙΚΟΥ 
ΤΑΠΗΤΑ ΣΤΙΒΟΥ (ΤΑΡΤΑΝ) ΣΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΤΑΔΙΟ ΑΜΦΙΣΣΑΣ» αξίας 256.000 ευρώ  
παρουσία του επιβλέποντα  μηχανικού  κ.  Ιωάννη  Κουμπογιάννου  και  του  εκπροσώπου  
της  αναδόχου  του  έργου κ. Γυφτοδήμου  Ευάγγελου  και  έχοντας  υπόψη  την  από  23-
12-2022  Τελική  Επιμέτρηση  εργασιών  του έργου  θεωρημένη  από  την  Αν.  Προϊστάμενη  
της  Διεύθυνσης  Τεχνικών  Υπηρεσιών  κα.  Ευγενία Πολυχρονοπούλου και την από 30-11-
2022 συνταχθείσα Βεβαίωση Περαίωσης εργασιών με την οποία βεβαιώνεται  ότι  το  έργο  
περαιώθηκε  εμπρόθεσμα  την  21-11-2022  και  εκτελέσθηκε  σύμφωνα  με  τις 
εγκεκριμένες εργασίες και Κατόπιν των ανωτέρω, εισηγούμαστε την έγκριση του 
αποστελλομένου Πρωτοκόλλου. 
 
Την ίδια μέρα τετάρτη 19/6 και ώρα 17:00 σε επίσκεψη μου στο στάδιο Άμφισσας (με 
φωτογραφικό υλικό ) παραμένουν οι ίδιες αστοχίες από την ανάδοχο εταιρία και μας 
δημιουργεί έκπληξη ότι η ανωτέρω επιτροπή δεν τις  διαπιστώνει! 
 
Αναλυτικότερα : 
  
Α) Στο βόρειο "βιράζ" στον πρώτο εσωτερικό διάδρομο που δεν υπάρχει καθόλου ελαστικός 
τάπητας παρά μόνο μια απλή επίστρωση, πριν 5 μήνες περίπου το αναφερόμενο πρόβλημα 
ήρθε ξεκάθαρα στην επιφάνεια όταν αυτό ξέφτισε και ήρθε η εταιρία του έργου και 
κυριολεκτικά μπάλωσε το σημείο με το ίδιο ακριβός λεπτό υλικό. Σήμερα στο ακριβώς ίδιο 
σημείο υφίστανται το ίδιο πρόβλημα όπου φαίνεται ξεκάθαρα το τσιμέντο και αποκαλύπτει 
την εγκληματική του προχειρότητα που έδωσαν το έργο προς χρήση.  (επισυνάπτεται 
φωτογραφία) 
 
Τα υπόλοιπα σημεία επικινδυνότητας  Β), Γ) & Δ) παραμένουν το ίδιο ακριβώς όπως τα είχα 
αναφέρει και στην από 28/9/2023 ανάρτηση μου. 
 



Με όλα αυτά τα ανωτέρω δεδομένα ερωτάσθε : 
 

1. Γιατί αφού γνωρίζετε τις αστοχίες του εργολάβου θέλετε να παραλάβατε το έργο; 
2. Υπάρχει εγγύηση από την ανάδοχο εταιρία για αστοχίες να τις αποκαταστήσει ; 
3. Αν όχι , τι προτίθεται να κάνει ο Δήμος για την επισκευή των αστοχιών;  
4. Θα κινηθεί νομικά ο δήμος εναντίον του ανάδοχου; 
5. Σκοπεύετε να διαθέσετε εκ νέου χρήματα των πολιτών για να επισκευάσει ένα έργο που δεν 

έχει κλείσει ακόμα χρόνο όταν ο ανάδοχος παρέλαβε τα χρήματα για ολόκληρο έργο και το 
έδωσε επικίνδυνο για χρήση; 

6. Γνωρίζετε ότι σε ενδεχόμενο τραυματισμό αθλητή εντός του σταδίου συνέπεια της κακής 
κατασκευής του ο δήμος θα χρεωθεί νοσηλεία - αποκατάσταση;  Όπως και εκτός σταδίου 
,μιας και κρατάτε το  στάδιο κλειστό σαββατοκύριακα, μέρες  τις οποίες οι περισσότεροι 
συνδημότες μας έχουν ελεύθερο χρόνο άθλησης  και τους ωθείτε να τρέχουν στους 
δημόσιους δρόμους  με τον κίνδυνο τροχαίου ατυχήματος; 
 

  



ΘΕΜΑ  5ο: 

Ερώτηση για θέματα πυροπροστασίας στην Δ.Ε. Δελφών  

(κ. Κρυσταλλία Κώνστα, Δημ. Σύμβουλος). 

                                                    __________________ 

 

Σε συνέχεια των ενεργειών σας για διάνοιξη δρόμου πυρασφάλειας στο βορειοδυτικό τμήμα 

(περιοχή  Λάκκα) του αστικού ιστού των Δελφών εξασφαλίσατε άδεια από το Υπουργείο 

Πολιτισμού και  το ΕΠΚεΔ για διέλευση των οχημάτων από το χώρο αυτού, γιατί μέχρι και 

σήμερα οι υπηρεσίες σας δεν έχουν προχωρήσει στην υλοποίηση του έργου για τη διάνοιξη 

του  συγκεκριμένου δρόμου;  

Τι μέριμνα έχει ληφθεί για την τοποθέτηση γεννήτριας στο αντλιοστάσιο στο Κεφαλόβρυσο, 

το οποίο υδροδοτεί επίσης το Αρχαιολογικό Μουσείο και τον Αρχαιολογικό χώρο των 

Δελφών προκείμενου σε περίπτωση έκτακτης ανάγκης να μην διακοπεί η παροχή ύδατος 

ούτε στο σύστημα πυροπροστασίας του Αρχαιολογικού χώρου αλλά ούτε και στον υπόλοιπο 

οικισμό (κρουνοί, εξυπηρέτηση επιχειρήσεων και οικιών); 

Πέριξ του ξενοδοχείου Ξενία και σε περιφραγμένη έκταση υπάρχει πευκόφυτο άλσος,  ποιος 

είναι υπεύθυνος  για τον καθαρισμό; Eχει γίνει από πλευράς Δήμου κάποια ενημέρωση των 

υπευθύνων για το καθαρισμό του χώρου δεδομένου ότι πρόκειται για  το πλησιέστερο 

ακαθάριστο σημείο δίπλα στον οικισμό και ίσως ένα από τα πιο επικίνδυνα; 

                                                                      ________________ 

 

 

 

  



ΘΕΜΑ  6ο: 

4) Ερώτηση για ήδη εκτυπωμένα τουριστικά φυλλάδια Δήμου Δελφών  

(κ. Αλέξανδρος Κυριακίδης, Δημ. Σύμβουλος). 

                                                   _________________ 

 

Μερικές εβδομάδες πριν από τις εκλογές στις 8 Οκτώβρη 2023, πληροφορηθήκαμε από 
ανάρτηση στο πρόγραμμα ΔΙΑΥΓΕΙΑ ότι η δημοτική αρχή πλήρωσε σε εταιρεία με έδρα την 
Άμφισσα  το ποσό των 24.800 ευρώ με απευθείας ανάθεση, για την δημιουργία και εκτύπωση 
τουριστικού οδηγού σε μορφή εντύπου. 
 Μετά από λίγο καιρό ο Δήμαρχος Δελφών ο κ. Π. Ταγκαλής ενημέρωσε το Δημοτικό 
Συμβούλιο ότι η συγκεκριμένη δαπάνη αφορούσε σε ανάθεση για την συγκεκριμένη 
υπηρεσία στις αρχές του έτους 2023 και παρουσίασε δείγμα από τον Νέο Τουριστικό Οδηγό 
του Δήμου Δελφών.  
Ερωτάται η Δημοτική Αρχή τα εξής : Πόσο κόστισε η δημιουργία και η εκτύπωση του Νέου 
Τουριστικού Οδηγού; Ποιά είναι η τιμή τεμαχίου; Ποσά τεμάχια εκτυπώθηκαν με την άνω 
δαπάνη ;  Σε ποιους οργανισμούς,  υπηρεσίες, ξενοδοχεία κτλ  έγινε η διανομή του νέου 
τουριστικού οδηγού;  
 

  



ΘΕΜΑ 7ο: 

1.     Ποιο είναι το σχέδιο αντιπυρικής προστασίας του δήμου που άπτεται των 

αρμοδιοτήτων σας και πως προχωρά η υλοποίησή του; 

2.     Ποιος είναι ο σχεδιασμός ώστε σε περίπτωση κινδύνου να υπάρχει τρόπος διαφυγής 

και οργανωμένο σχέδιο εκκένωσης για παιδιά, ηλικιωμένους, άλλες ευαίσθητες ομάδες 

συνανθρώπων μας από οικισμούς που μπορούν εύκολα να εγκλωβιστούν; 

3.     Πόσα χιλιόμετρα αγροτικής οδοποιίας καθαρίστηκαν σε κάθε Δημοτική Ενότητα, 

έχουν ολοκληρωθεί οι εργασίες καθαρισμού; 

4.     Τί μέτρα έχουν παρθεί για τον καθαρισμό περιοχών υψηλής επικινδυνότητας, όπως 

άτυπες χωματερές, ακαθάριστους ελεύθερους χώρους, περιοχές γύρω από χωριά και 

πόλεις του δήμου; 

5.     Τί πυροσβεστικά οχήματα, υδροφόρες διαθέτει ο δήμος για την αντιπυρική περίοδο, 

πως στελεχώνονται, είναι όλα τους λειτουργικά; 

6.     Σε σχέση με την ΚΥΑ με την οποία το κράτος μεταθέτει την ευθύνη της προστασίας των 

σπιτιών, σε περίπτωση πυρκαγιάς στο δάσος, στους ίδιους τους κατοίκους, τι προτίθεστε 

να κάνετε ώστε να μην φορτωθούν με νέα έξοδα εκατοντάδες δημότες; 

(κ. Ευστάθιος Λεοντίου, Δημ. Σύμβουλος). 
                                                           ________________ 
 

Βρισκόμαστε στην καρδιά του καλοκαιριού και της αντιπυρικής περιόδου με την 
αγωνία του λαού της περιοχής να μεγαλώνει δικαιολογημένα, αφού ο φόβος να 
ξαναζήσουμε τα δράματα προηγούμενων ετών από τις πυρκαγιές είναι έντονος, ιδιαίτερα αν 
λάβουμε υπόψη μας: 
·        Την πολιτική διαχρονικά όλων των κυβερνήσεων που ανάγουν σε ατομική υπόθεση και 
ευθύνη την προστασία από κάθε καιρικό και φυσικό φαινόμενο.  
·        Η σημερινή κυβέρνηση μάλιστα, αντί να εξασφαλίσει τις προϋποθέσεις υλοποίησης 
ενός σύγχρονου αντιπυρικού σχεδιασμού, σε επιστημονική βάση, στο πλαίσιο της συνολικής 
και ολοκληρωμένης διαχείρισης και προστασίας των δασών, που δίνει βάρος στην πρόληψη, 
εξασφαλίζοντας την ενίσχυση των αρμόδιων υπηρεσιών σε χρηματοδότηση, προσωπικό και 
υποδομές, έχει μεταφέρει στους ιδιοκτήτες σπιτιών που βρίσκονται μέσα ή κοντά σε δάσος 
την ευθύνη της προστασίας των σπιτιών τους σε περίπτωση πυρκαγιάς στο δάσος, 
φορτώνοντάς τους με δυσβάσταχτα κόστη και με την απειλή τσουχτερών προστίμων.   
·        Την κατάσταση των δασών, των δασικών εκτάσεων και της καύσιμης ύλης σε αυτά, τους 
ακαθάριστους δασικούς δρόμους, τις ανύπαρκτες αντιπυρικές ζώνες, τα ακαθάριστα ρέματα. 

Για τους λόγους αυτούς ρωτάμε την δημοτική αρχή Δελφών: 
1.     Ποιο είναι το σχέδιο αντιπυρικής προστασίας του δήμου που άπτεται των αρμοδιοτήτων 
σας και πως προχωρά η υλοποίησή του; 
2.     Ποιος είναι ο σχεδιασμός ώστε σε περίπτωση κινδύνου να υπάρχει τρόπος διαφυγής και 
οργανωμένο σχέδιο εκκένωσης για παιδιά, ηλικιωμένους, άλλες ευαίσθητες ομάδες 
συνανθρώπων μας από οικισμούς που μπορούν εύκολα να εγκλωβιστούν; 
3.     Πόσα χιλιόμετρα αγροτικής οδοποιίας καθαρίστηκαν σε κάθε Δημοτική Ενότητα, έχουν 
ολοκληρωθεί οι εργασίες καθαρισμού; 
4.     Τί μέτρα έχουν παρθεί για τον καθαρισμό περιοχών υψηλής επικινδυνότητας, όπως 
άτυπες χωματερές, ακαθάριστους ελεύθερους χώρους, περιοχές γύρω από χωριά και πόλεις 
του δήμου; 
5.     Τί πυροσβεστικά οχήματα, υδροφόρες διαθέτει ο δήμος για την αντιπυρική περίοδο, 
πως στελεχώνονται, είναι όλα τους λειτουργικά; 



6.     Σε σχέση με την ΚΥΑ με την οποία το κράτος μεταθέτει την ευθύνη της προστασίας των 
σπιτιών, σε περίπτωση πυρκαγιάς στο δάσος, στους ίδιους τους κατοίκους, τι προτίθεστε να 
κάνετε ώστε να μην φορτωθούν με νέα έξοδα εκατοντάδες δημότες 
                                                                ___________________ 
  



ΘΕΜΑ 8ο: 
Ποια είναι η εκτίμηση του Δημάρχου του Δ.Δελφών για εισροή νέων χρηματικών 
κεφαλαίων στο Δήμο για τα έτη 2024-2025  για μελέτες – κατασκευές καθώς και για 
ολοκλήρωση ημιτελών έργων. 
(κ. Μανώλης Φωστιέρης, Πρόεδρος Κοινότητας Σερνικακίου). 
 

 
 
 


